
Mentre 
els joves 
no trobin 
lloc per 
a la seva 
emanci-
pació, les 
persones 

grans no trobin espais vitals 
on poder esquivar barreres 
arquitectòniques i els pos-
sibles nouvinguts cardonins 
no trobin ofertes d’habitat-
ge que siguin comparables 
a altres llocs de la comarca, 
Cardona no se’n sortirà.

La gent és el nostre principal 
capital, com el de qualsevol 
poble o ciutat. Fer polítiques 
valentes vers  l’habitatge 
incentivant i promovent in-
sistentment la seva creació 
o rehabilitació ha de ser la 
principal preocupació d’un 
equip de govern que hau-
ria d’afrontar els problemes 
amb actuacions eficaces. 
Portem vuit anys i mig de 
polítiques i estratègies es-
tèrils en aquest sentit.

Un pla d’habitatge estratè-
gic, emmarcat en una eco-
nomia circular actual, hauria 
de ser una eina indiscutible i  
bàsica per al nostre munici-
pi. Senyor alcalde i regidors 
del govern, a què estan es-
perant? Cardona es buida i 
la gent no troba lloc on viu-
re. Qui no té un conegut que 
se n’ha anat a Solsona, Súria 
o Callús?  Habitatge immi-
nent i estructurat de forma 
estratègica, on ha de tenir 
cabuda habitatge de tipus 
social i altri. Al centre, a les 
perifèries, a la Coromina, 
però sempre a Cardona.

Som ja al 
mes de 
desembre. 
Han pas-
sat sis me-
sos des de 
la consti-
tució del 

nou Ajuntament i s’han ce-
lebrat dos plens ordinaris i 
més de tres extraordinaris. 
En aquestes sessions, hem 
demanat al govern de tro-
bar-nos en diverses oca-
sions per tractar projectes 
o accions puntuals, i sempre 
es repeteix el mateix patró: 
diuen que sí, però no hi po-
sen data. Doncs bé, encara 
estem a l’espera. Aquests 
mesos, també, hem consta-
tat una manera de fer que 
es va allargant, sobretot des 
de l’anterior mandat, que és 
que aquelles qüestions que 
requereixen un major es-
forç i un treball més profund 
es van allargant sense cap 
mena d’actuació.

El grup del PSC de Cardona, 
com a grup que encapçala 
l’oposició, estem assumint la 
responsabilitat que ens toca, 
que no és altra que presen-
tar alternatives, com ara per 
al projecte del PUOSC, en el 
qual assenyalàvem la ne-
cessitat d’iniciar un projecte 
d’una residència a la colònia 
Arquers. També en matèria 
de taxes, com la baixada de 
preus de la piscina municipal 
o l’eliminació de la taxa del 
clavegueram. I també s’ha 
traslladat a la regidoria que 
correspon la creació d’una 
comissió de joventut amb 
representants de totes les 
colles juvenils per abordar 
futures accions al municipi.

Per últim, volem felicitar la 
UBIC per la seva campa- 
nya de Nadal, i també totes 
les entitats i associacions 
que participen en l’agenda 
de Nadal de Cardona. Bon 
Nadal i bona entrada d’any 
2020!

Tanquem 
el 2019 
amb la 
tranquil•li-
tat d’haver 
superat 
amb es-
creix to-

tes les fites que ens havíem 
marcat en iniciar aquest any.

No era fàcil i, a més, els ca-
lendaris polítics del 2019 han 
estat més complicats del 
que estàvem acostumats fins 
ara. Hem estat testimonis 
d’actes tan importants com 
el mil•lenari de la fundació 
de la col•legiata de Sant Vi-
cenç del Castell de Cardona 
o la més que emotiva cele-
bració dels 40 anys d’ajun-
taments democràtics, amb 
la presència de tots els al-
caldes vius d’aquest període 
tan assenyalat.

Aquest final d’any no ha es-
tat menys productiu que la 
resta. Esdeveniments com 
ara el Ral•li 2000 Viratges; 
el nou Consell de la Page-
sia; la posada en marxa del 
Pla Local de Salut; les fires 
de Nadal, ja consolidades, 
de la Coromina i de la UBIC; 
la celebració de la segona 
edició del Màster de l’Escola 
d’Arquitectura del Vallès, o 
l’actuació dels Pastorets de 
Cardona al Palau de la Ge-
neralitat han estat protago-
nistes d’aquest mes de de- 
sembre. Des de l’Ajuntament 
ho afrontem, com cada any, 
amb unes noves ordenan-
ces i amb uns nous pressu-
postos per poder continuar 
complint el nostre programa 
electoral.

Hem de començar el 2020 
amb objectius clars sobre el 
nou desenvolupament de sòl 
industrial, sense perdre de 
vista els nostres objectius en 
ocupació i habitatge i, com 
sempre, posant les persones 
en l’eix principal del nostre 
govern, obert i transparent.
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On anem a 
viure?
Joan Jané
Portaveu de Junts per Cardona

Complint 
les fites
Joan Hernàndez
Portaveu d’Esquerra Republicana

Ens hi 
posem?
Ferran Verdejo
Portaveu del PSC


